
Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 15/11-2023

Mødedetaljer
Tidspunkt: 15/11-2023 kl. 18.30

Lokation: Hos Bo

Tilstede:

● Bo Bjerrum (formand)
● Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
● Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
● Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
● Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
● Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

● Jens Jørgen Ørris (suppleant)
● Gunnar Christensen (suppleant)
●
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Dagsorden for mødet
Nr Emne Ansvarlig

1 Godkendelse af dagsorden og referat.

2 Nyt fra formanden
Møde i Limfjordensejlsport.
Projekt julemand

3 Status på Byggeri
Hvordan kommer vi i mål med det sidste ?
Endeligt regnskab

4 Drift udvalg
Status på ny båd
Status på pæle i renden
Status på rengøring af klubhus
Status på DS bøjen
Status på pælepladsen
Udlejning
Gennemgang af varmesystem
Gennemgang af alarmsystem

5 Sekretær/PR
Status på hjemmesiden
Tiltag ifht. Til nye medlemmer

6 Ungdomsudvalg
Status

7 Sejladsudvalg
Status på rangliste stævne
Godkendelse af budget for rangliste stævne

8 Evt.
Afholdelse af møder
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Aftalte opgaver fra mødet

Nr Emne Ansvarlig

3 @Bo skriver ud om torsdag-hygge-arbejdsdage

4 @Kurt og @Bo checker op på ny båd

4 @Kurt køber 2 motorvogne til påhængsmotore
@Kurt får kontakt til et rengøringsfirma

4 @Bo checker om vinterbøjer er klar
@Peter cecker med jollegutterne om de vil tage diverse bøjer ind

4 @Bo undersøger muligheden for gamle murerbukke til
pæle-opbevaring

4 @Jesper og @Morten laver et dokument om klubhusleje og priser

4 @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem
@Kurt laver aftale om en dag til gennemgang af alarmsystem

6 @Bo kontakter en mulig krabbe-klub-ansvarlig

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.
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Referat af mødebeslutninger
1.Godkendelse af dagsorden og referat.

Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

2. Nyt fra formanden
Møde i Limfjordensejlsport.

Der var ikke helt de rigtige folk med, så der var ikke så konkrete ting på mødet.
Vi skal være sikre på at de rigtige folk er med og være sikre på dagsorden inden vi tager med.
Der blev talt kalender i forhold til stævner
Der blev også snakket om at koordinere bådklasser, så klubberne kan sejle mod hinanden.
Kvinder og sejlsport - handler om at få kvinder i sejlsport til at mødes og evt finde nogle
ambassadører.
I forhold til stævne mangler vi to:
En til at styre sejladsen
En dommer
Begge kan findes i skive og i hvert fald dommer er med.

Projekt julemand
Vi skal sejle julesejlads 17. december hvor julemanden ankommer.
Bo kan sejle en og evt også Gunnar. Kurt kan også.

3. Status på Byggeri
Hvordan kommer vi i mål med det sidste ?

Der er stadig lidt hængepartier;
Ting fra containere er bare lige sat ind i hallen
Plankeværk skal gøres færdig.
Værksted mangler også at blive færdig.

Måske kan man lave en torsdag-arbejds-aktivitet uden pres.
Bo skriver ud om konceptet.

Endeligt regnskab
Vi har fået alle penge ind. Alle store regninger er betalt - vi mangler for varmepumpen.
Totalt har byggeret kostet 2.7 mio kr. Vi har selv betalt ca 250.000 i alt i projektet. Budget var
400.000.
Klubben har stadig penge på kontoen og vi har ikke måttet låne til projektet.

Bestyrelsen godkender regnskabet og det kommer med på næstkommende generalforsamling.

Med lidt penge til overs. Vi søger om en smart tavle hos ANTV og køber en fladskærm på black
friday.

4. Driftudvalg
Status på ny båd
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Det er lidt usikkert hvad der kan bestilles hvornår og hvordan det er forsikret. @Kurt og @Bo
checker op på det.

Status på pæle i renden
Pælene skal være oppe 1. december. Kurt skriver til pælerytterne og facebook og arrangerer et
hold.
@Kurt køber 2 motorvogne til påhængsmotore

Status på rengøring af klubhus
Kurt har kontaktet nogle firmaer der ikke kan/vil. “Nibe Rengøring” kan prøves.
Det skal være en gang i ugen og helst fredag.
@Kurt finder en asap

Status på DS bøjen og kapsejladsbøjen og de 4 uge orange
Voksenjollefolkene kan sikkert fjerne dem. @Bo checker om vi har styr på vinterbøjer til dem.
@Peter checker med gutterne

Status på pælepladsen
Der er ryddet op. Der mangler en stak ting som nok bliver flyttet snart af en vognmand.
Lennart foreslår vi får fat i de gamle murerbukke til at lægge pælene på, så de ikke ligger på
jorden. Det kunne også være smart med gavle fra et rullestillads.
@Bo spørger om vi kan få nogle gamle.

Udlejning
Hvordan kan det gøres lovligt - man lejer klubhuset ud og det bliver modregnet - men man kan
fakturere for stole, service osv. Men der skal være et rimeligt forhold. Vi følger spillereglerne og
laver et koncept hvor der er en afregning der indebærer husleje samt noget service.
@Jesper og @Morten laver et dokument på det.

Gennemgang af varmesystem
@Peter ringer til vokslev og får lavet en gennemgang - gerne en torsdag hvor det passer .Kurt.
Jens vil gerne med

Gennemgang af alarmsystem
Klaus vil gerne give os en intro.
@Kurt arrangerer en dag - gerne en torsdag.

5. Sekretær/PR
Status på hjemmesiden

Noget indhold er oprettet - noget mangler. Vi mangler stadig en “opdatere hjemmeside dag”

Vi skal haveoverført domænet - ellers kan systemet ikke sende mails til f.eks. gmails.
Er der noget gang i S/I i den forbindelse eller skal vi bare bede dkhostmaster om at få det
overdraget ? Det skal gøres med NemID - hvem har det ?
Vi prøver at finde en torsdag hvor vi kan lave indhold.

Tiltag ifht. Til nye medlemmer
Henriette vil gerne lave et velkomstark med alt det prkatiske info vedr havnen med koder og alt
muligt praktisk. @Bo sender rundt når det er lavet.

6. Ungdomsudvalg
Status

Vi mangler at få meldt de sidste ind via nyt system.
Krabbeklubben er lukket for året - der mangler p.t. en til at starte den op til foråret.
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@Bo ringer til en mulighed (Lasse) og prikker lidt.
Minioptimist er godt igang med 5 børn - det er en stor succes.
Optimist kører godt, men de sidste børn skal meldes ind.

7. Sejladsudvalg
Status på rangliste stævne

Stævne for OK jolle sejlere. Det bliver 1. og 2. juni og der kommer mellem 40 og 60 joller. Det er
et officielt stævne.

Godkendelse af budget for rangliste stævne
Budget ved 40 deltagere giver et overskud på 3.000. Breakeven er ved 16 deltagere men der
kommer helt sikkert flere.

Bestyrelsen er enige om at sætte gang i stævnet (altså dem, der ikke var inhabile :-) )

8. Evt.
Afholdelse af møder

Kalender til 2024. - På til dagsorden til næste gang
Standarddagsorden
Vi arbejder lidt på en nyhedsbrev - send info til Morten, så samler vi i et ark.


